

News

Digital Digital

MGI unveils latest Meteor at Fespa

MGI zeigt neuestes Meteor-Modell

Ramu Ramanathan

MGI has launched the Meteor DP 8700 XL multisubstrate digital press at the show.

The DP 8700 XL press can print in formats up to 330x1,016mm and, according to the French manufacturer, can produce quality comparable to offset presses, a claim also made for its predecessor, the DP 60 Pro. The JDF-compatible press features 3,600dpi 'photo quality' output and 270lpi FM screening.

The €180,000 press, which is being shown on the stand of the manufacturer's German representative, Igepa (A3/A60), can print onto paper substrates up to 350gsm as well as materials such as plastic, polycarbonate, vinyl and PET.

The company says it has already sold two DP 8700 XLs to printing businesses in India, including one to Bio Card, a software provider with clients in India, Africa and Middle East.



MGI Meteor DP 8700 XL: photo quality

MGI zeigt neuestes Meteor-Modell auf der Fespa

MGI hat das Multisubstrat-Digitaldrucksystem Meteor DP8700 XL auf der Messe vorgestellt.

Das DP 8700 XL kann in Formaten bis 330 mm x 1016 mm drucken. Die Druckqualität ist nach Aussage des französischen Herstellers wie beim Vorgängermodell DP 60 Pro dem Offsetdruck ebenbürtig. Das JDF-kompatible System bietet „Fotoqualität“ mit 3600 dpi und FM-

Raster mit 270 lpi.

Die Maschine – Preis: 180.000 € – ist auf dem Stand von MGIs deutscher Vertretung Igepa (A3/A60) zu sehen und kann Papiere bis 350 g/m² sowie Materialien wie Polycarbonat, Vinyl, PET und andere Kunststoffe bedrucken. Das Unternehmen hat bereits zwei DP 8700 XLS nach Indien verkauft. Eine davon geht an das indische Unternehmen Bio-Card, ein Softwareanbieter mit Kunden in Indien, Afrika und Nahost.

In brief/In Kürze

TheMagicTouch (A2/B39) is demonstrating a new transfer paper at Fespa that removes one of the production steps involved with previous versions of the product. Its new WoW 7.5 allows garments and fabrics to be decorated "in two easy steps". It works with colour laser devices that have a white or clear toner option.

TheMagicTouch (A2/B39) demonstriert WoW 7.5 – ein neues Transferpapier zur Dekoration von Kleidungsstücken und Stoffen „in zwei einfachen Schritten“, so der Hersteller. Einer der bei früheren Versionen erforder-

lichen Arbeitsgänge entfällt. Das Produkt eignet sich für Farblasersysteme, die weißen oder transparenten Toner verdrucken können.

Optimus is demonstrating its European Digital Press Association award-winning Dash MIS on its Fespa stand (A1/A60). Aimed at the sign and wide-format industry, the system's features include design, costing and reporting functions.

Bei Optimus (A1/A60) ist Dash MIS zu sehen – eine von der European Digital Press Association prämierte Software, die auf Werbetechnik und



Großformatdruck zugeschnitten ist. Nach der letztjährigen IpeX-Premiere hatte das Produkt die EDPA-Auszeichnung „beste Spezialanwendung“ erhalten. Design, Kalkulation und Berichterstattung zählen zum

Funktionsumfang.

Digital supplier Innova Art is showing a range of substrate and software products on its stand (A4/A55), including the JetMaster laminated board, Intelligent Print Solution software, a step-by-step digital production guide, and the new acid and lignin free Décor Art ES paper.

Innova Art (A4/A55), Lieferant für die Digitaldruckbranche, ist mit einer Reihe von Substraten und Softwareprodukten vertreten. Zu sehen sind JetMaster, ein vorgeschnittenes, kaschiertes Plattenmaterial, die

New ColorPainter Neue ColorPainter

Angela Starck

Seiko Instruments (A3/B11) has expanded its ColorPainter solvent-based family of printers with the new W series.

The range is available in two print widths, 1,372mm and 1,625mm, and works with two types of ink. Seiko's new IX ink is claimed to be free of hazardous air pollutants (HAPs), low-odour and eco-friendly, while the GX ink is designed for outdoor use.

The W series can be configured with four or six colours and can print at speeds of up to 17.8m²/hr with a maximum resolution of 900dpi. It uses 'Smart-Pass 3' technology to prevent streaking.

Neue ColorPainter-Serie von Seiko mit HAP-freier Tinte

Mit der neuen W-Serie erweitert Seiko Instruments (A3/B11) seine ColorPainter Lösungsmitteldruckerfamilie. Die W-Serie ist in zwei Druckbreiten, 64 und 54 Zoll, erhältlich und arbeitet wahlweise

SUPERWIDE SOLUTIONS

EXPERTS IN USED XXL PRINTERS

Besuchen Sie uns:

Visit us:

Hall A1 / Booth C41

BUY
SELL
MOVE
OVERHAUL

Jetzt **VUTEK**™ Distributor
für Deutschland und Österreich!

Now **VUTEK**™ distributor
for Germany and Austria!